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Accentnota Fiets 
 
Voorzitter, 
 
Hier sta ik dan, als kersvers en jongste raadslid van Arnhem. De afgelopen maanden 
zijn voorbijgevlogen. Een zeer gewaardeerde collega van mij besloot helaas afscheid 
te nemen van onze raad. Ik heb de eer om haar opvolger te zijn. Zo oud (of jong) als 
ik ben, 21 jaar, zolang woon ik ook al in deze stad. Vanaf het moment dat ik leerde 
fietsen, verkende ik Arnhem beetje bij beetje. Ik genoot van het fietsen, de wind die 
door mijn haren blies, het geluid van de voorbijgangers en de natuur.  Ik herinner me 
nog goed hoe ik voor het eerst de John Frostbrug op de fiets trotseerde om als 
verrassing mijn moeder te bezoeken tijdens haar werk in de binnenstad, niet ver hier 
vandaan. Dat was toen een uitdaging. Het is een bijzonder besef dat ik hier nu weer 
sta, maar niet als de kleine, onervaren fietser van toen. De fiets vormt weliswaar 
opnieuw de hoofdrol, maar ditmaal sta ik hier als volksvertegenwoordiger. Een hele 
grote eer, maar ook een grote verantwoordelijkheid voor alle Arnhemmers. Voor mij 
gaat politiek niet om winnen omwille van het winnen, maar om het verbeteren van de 
levens van mensen. Dat is nu mijn uitdaging. 
 
Voorzitter, 
 
Arnhem staat voor grote uitdagingen. Het aantal Arnhemmers neemt toe, we moeten 
meer woningen bouwen, het verkeer wordt drukker. Als we zo doorgaan, staat 
Arnhem straks stil. We moeten het tij dus keren. Dat kan en het college laat zien 
deze ambitie ook te hebben. Nederland wordt geroemd als fietsland en juist in onze 
stad is de fiets het ideale middel om letterlijk in beweging te blijven. Fietsen is goed 
voor de gezondheid, neemt weinig ruimte in en leidt niet tot de uitstoot van 
schadelijke gassen. Hoe meer we fietsen, hoe gezonder, mobieler én schoner 
Arnhem wordt.  
 
Voorzitter, 
 
Ambities zijn belangrijk. Daarom ondersteunen we dit voorstel dan van harte. 
Ambities willen we alleen ook omgezet zien worden in daden. En daden moeten in 
het voordeel zijn van iedere Arnhemmer. In 2018 begonnen wij daarom aan een 
campagne voor een Arnhem voor iedereen. Ik sta hier dan ook voor iedere 
Arnhemmer. Daarom doen we mee met twee voorstellen om iedereen te kunnen 
betrekken in onze fietsambities. Zo hoop ik dat wij de Fietsmaatjesstad van 
Nederland kunnen worden. Dankzij het initiatief van Arnhem Centraal staan we voor 
de mogelijkheid om als gemeente nieuwe afdelingen van Fietsmaatjes te 
ondersteunen. In Schaarsbergen hebben vrijwilligers al een sympathiek initiatief 
opgezet om kosteloos te fietsen met een maatje. Zo kun je ook met een beperking 
genieten van de fiets. Maar ook als je heel mobiel bent, moet je kunnen fietsen. 
Daarom sluiten we ons aan bij GroenLinks om alle doelgroepen mee te nemen in de 
Fietsagenda. Iedereen moet de kans krijgen om te leren fietsen én een fiets te 
hebben. Fietsambities maken we alleen waar met fietsers én fietsen. 
  



Voorzitter, 
 
Ik heb altijd fijn kunnen fietsen in Arnhem. Vaak ben ik langs deze raadzaal gefietst, 
niet wetend dat dit gebouw het stadhuis was. Nu staan we hier aan het begin van 
een hernieuwde fietsambitie. Een ambitie die niet alleen leidt tot een hoogwaardig 
fietsnetwerk, maar hopelijk ook tot een stad waar we samen kunnen fietsen. Ik 
herinner me nog de eerste keer dat ik wegfietste zonder zijwieltjes. Dat gun ik ieder 
kind. Samen kunnen we dat. 


